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Ε.1, Ε.2: ∆ιαφωνούµε όσο αφορά την ζώνη 3.4-3.6 στην οποία περιλαµβάνονται 
υπηρεσίες WiMAX, το οποίο θα αποτελέσει όπως φαίνεται το µέγιστο ενδιαφέρων των 
παρόχων .  ∆εδοµένου ότι οι ευροζωνικές υπηρεσίες που προσφέρονται αυτή τη στιγµή 
βρίσκονται σε νηπιακό στάδιο, όσο αφορά τον αριθµό πελατών, είναι σηµαντικό οι 
πάροχοι να έχουν χαµηλό κόστος ως πρός την αδειοδότηση και εποµένως η µέθοδος του 
πλειστηριασµού η οποία θα έχει ως αποτέλεσµα την αύξηση του κόστους να αποτελέσει 
ανασταλτικό παράγοντα για τους νέους παρόχους. 
Ε.3:  Συµφωνούµε 
Ε.4:  Συµφωνούµε 
Ε.5:  Συµφωνούµε 
Ε.6:  Συµφωνούµε 
Ε.7:  Συµφωνούµε 
Ε.8:  Συµφωνούµε 
Ε.9, Ε.10:  ∆ιαφωνούµε (βλέπε Ε.1) 
Ε.11: Συµφωνούµε  
Ε.12: (βλέπε Ε.1) 
Ε.13,14,15 Συµφωνούµε µε τις προδιαγραφές όπως έχουν διατυπωθεί. 
Ε.16 Η εισήγηση µας για την κάλυψη των αγροτικών περιοχών είναι να τεθεί 
συγκεκριµένος αριθµός κατοίκων (π.χ. 2000 κάτοικοι) έτσι ώστε να θεωρείται βιώσιµη η 
υπηρεσία αυτή. 
Ε.17: Συµφωνούµε  
Ε.18: Συµφωνούµε  
Ε.19: Θα πρέπει στην περίπτωση αυτή να έχει το δικαίωµα ο αιτητής να εκφράσει 
απόψεις σχετικά µε τον λόγο που δεν µπόρεσε να χρησιµοποιήσει το φάσµα όπως 
προκαθορίζετε. 
Ε.20: Συµφωνούµε  
Ε.21: ∆εδοµένου του ψυχολογικού παράγοντα όσο αφορά στην ασύρµατη πρόσβαση 
σχετικά µε πιθανό επηρεασµό της υγείας των κατοίκων, η συνενκατάσταση κεραιών από 
κοινού µε την βοήθεια του κράτους σε συγκεκριµένα σηµεία, (γη και διευκολύνσεις να 
παρέχονται από την κυβέρνηση) θεωρείται ιδανική. 



 Ε.22: Θεωρούµε πως η µετρήσεις αυτές θα έπρεπε να γίνονται από κατάλληλη υπηρεσία 
του κράτους για να γίνονται πιο αντικειµενικές. 
Ε.23: Σκοπός τις ασύρµατης πρόσβασης είναι να µπορεί να εξυπηρετήσει όλους τους 
καταναλωτές ανεξαιρέτως και να προσφέρει εναλλακτικές λύσεις στο υφιστάµενο 
δίκτυο. 
Ε.24: Θεωρούµε ότι µια περίοδος δύο χρόνων είναι αρκετή για την εξέταση της 
περίπτωσης χορήγησης επιπρόσθετων εξουσιοδοτήσεων. 
 Ε.25: Πρέπει να είναι αντιληπτό σε όλους ότι η ασύρµατη πρόσβαση βρίσκετε σε 
πειραµατικό στάδιο για τους ακόλουθους λόγους: 

1. Μη επαρκή συµφωνία όσων αφορά τα πρωτόκολλα που χρησιµοποιούν οι 
διάφοροι κατασκευαστές. 
2. Έχει αποτύχει παταγωδώς κυρίως σε αστικές περιοχές µέχρι στιγµής, και 
αµφιβάλουµε κατά πόσο µπορεί να χρησιµοποιηθεί σαν αξιόπιστος τρόπος 
σύνδεσης για τον λόγο ότι η τεχνολογία αυτή την στιγµή επιτρέπει µόνο near line 
of site επικοινωνία. 
3. Ο ψυχολογικός παράγοντας των καταναλωτών όσο αφορά των επηρεασµό της 
υγείας τους από ραδιοκύµατα. 

 
Παραµένουµε στη διάθεση σας για οποιεσδήποτε διευκρινίσεις. 
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